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PROTOKOLL Nr 12/ 2010 
 

Art Styrelsesammanträde ÖNBF 

 

Dag  Torsdag 09 December 2010, 20.00 

 

Plats Telefonmöte 
 

Närvarande:      Mats Öberg Ordförande 

     Barbro Forsman Kassör  

   Ulf Sikström Sekreterare 

  Staffan Rönnmark Styrelseledamot 

  Thomas Fredriksson Styrelseledamot 

  Roger Öberg Styrelseledamot 

  Roger Andersson Styrelseledamot 
Övriga:   Hans Aldenlöv Kansliet 

 Jenny Olander T.T adjungerande ungdom 

Ej Närvarande  

 

 

 

   

§ 146 Sammanträdets öppnande 

    Ordförande Mats Öberg hälsade deltagarna välkommen och förklarade styrelsesammanträdet 

öppnat. 

 

§ 147 Godkännande av föredragningslista 

Efter komplettering av Ej Föranmälda frågor, godkändes föredragningslistan. 

 

§ 148 Skrivelser och meddelanden 

Kansliet (Hans Aldenlöv) föredrog inkommen post. 

Barbro föredrog med en kort genomgång aktuell ekonomisk status. 

Inrapportering av mail adresserna till kansliet går trögt hälsar Hans. 

Mats har en klar uppgörelse med Sivert för den utrustning vi hyrt för utvärdering. 

Beslut: Barbro betalar Sivert enligt ök. 

Tidigare skrivelse från Jocke Lidberg hänskjuts till fysiskt möte 9 januari, Staffan förbereder 

övriga. 

Jenny Olander, Boden deltog vid telefonmötet. Jenny är tänkt som adjungerande ungdom i 

styrelsen och kommer att deltaga vid kommande fysiska möte 9 januari för att känna sig för, vi 

hoppas att Jenny åtar sig rollen och blir ungdomsrösten i styrelsen. 

En skrivelse från Sofie Lundmark har kommit. Sofie önskar om ekonomisk hjälp från Kjell:s 

minnesfond lika den hjälp hon fått under 2010. 

Beslut: Styrelsen är positiva till Sofie:s begäran. Ulf och Mats kontaktar Helena Johansson för 

ett besked om ett liknande ekonomiskt bidrag till Sofies elitsatsning. 

Kiruna MK är utesluten ur SBF enligt info från förbundet. 
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§ 149 Årsmöte  

Hans föredrog de förslag han och Kalix MK kommit fram till vad gäller datum tid och 

program. 

Beslut: Årsmötet för ÖNBF kommer att avhållas i Kalix 12 februari, kallelse kommer att 

skickas, samt även på hemsidan. 

 

§ 150 Erbjudande 

Mats föredrog om ett erbjudande som kommit till distriktet från MECA. Frågan om distriktets 

intresse hänskjuts till kommande fysiska möte i januari. 

 

§ 151 Utbildningskommittén 

Mats föredrog att Eva jobbar med att kunna genomföra en utbildning till utbildare genom SISU 

på distriktet. En första inbjudan under vår nya utbildningskommitté är på gång, och kommer att 

hållas i slutet av januari med inriktning på regler. 

 

§ 152 SBF 75 år  

Distriktet har stafettpinnen för förbundets 75 års firande i mars och tanken är att vi i samband 

med SM i IS racing i distriktet ska lyfta fram förbundet. En förfrågan till Robertsfors om 

intresse tas av faddern. 

 

§ 153 Ej föranmälda frågor 

 

A. Miljö 

Roger A har deltagit på en central miljöutbildning. G2 kommer att uppdateras och det kommer 

bli enklare att miljöcertifieras som klubb. Roger ser ett utbildningsbehov i distriktet vid två 

tillfällen kommande år, en utbildning i Norrbotten och en i Västerbotten. Inbjudningar till dessa 

kommer på hemsidan, håll utkik. 

 

B. Crosskart 

Mats-Ove efterlyser ett svar på sin skrivelse angående att köra crosscart i samband med RC 

DM/FM. Frågan är sedan tidigare skickad till RC kommittén för utredning i samband med 

träffen i Piteå. Vi har förstått att tanken från RC är att så också blir fallet, men regler och 

kalender från RC har dröjt p.g.a. turbulensen kring RC centralt. 

 

§ 154 Nästa sammanträde. 
Nästa sammanträde 9/1 2011, Skellefteå 

 

§ 155 Avslutning 

Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Ulf Sikström            Mats Öberg 

Sekreterare    Ordförande 


